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2012D46258 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken, belast met het voorbe-
reidend onderzoek van dit voorstel van wet, heeft de eer verslag uit te 
brengen in de vorm van een lijst van vragen. 

De voorzitter van de commissie, 
Berndsen – Jansen 

Adjunct-griffier van de commissie, 
Hendrickx 
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Nr Vraag 

1 Kunt u in de afzonderlijke tabellen budgettaire gevolgen van beleid bij de artikelen ook 
de beleidsmatige mutaties presenteren van onder de 2 miljoen euro – zoals gebruikelijk 
is bij veel andere begrotingen, zodat de Kamer inzicht heeft in de orde van grootte – en 
de mutaties optellen tot de totaaluitgaven en ontvangsten? 

2 Bent u bereid om in de volgende suppletoire begrotingen binnen een artikel kleinere 
mutaties toe te lichten, die gezamenlijk optellen tot een bedrag op of boven 2 miljoen 
euro? 

3 Wat wordt in verband met het bedrag van 30 miljoen euro dat voor Rotterdam-Zuid 
wordt uitgetrokken, bedoeld met «cofinanciering»? Betekent dit dat, als het Rijk geen 
middelen ter beschikking stelt, de andere partners ook geen financiële middelen ter 
beschikking stellen? 

4 In hoeverre heeft het Rijk met de ondertekening van het Nationaal Programma 
Rotterdam-Zuid zich verbonden aan het beschikbaar stellen van financiële middelen 
voor Rotterdam-Zuid? Hoeveel is er toegezegd? 

5 In hoeverre is er sprake van herprioritering als het gaat om het beschikbaar stellen van 
financiële middelen voor Rotterdam-Zuid? Wordt er nu elders minder geld uitgegeven? 
Zo ja, waar en hoeveel? 

6 Welke resultaatsverplichtingen worden er meegegeven bij het beschikbaar stellen van 
de 30 miljoen euro voor Rotterdam-Zuid? Kortom, wat moet die 30 miljoen euro 
opleveren? 

7 Gaat het bij het beschikbaar stellen van 30 miljoen euro voor sloop en onteigening in 
Rotterdam-Zuid om sloop en onteigening van particuliere woningen of om corporatie-
woningen? Om hoeveel woningen gaat het? 

8 Hoeveel geld is er reeds vanuit het Rijk beschikbaar gesteld voor Rotterdam-Zuid? 
9 Wat zijn de meest recente instroomcijfers betreffende asiel voor het jaar 2012? Hoeveel 

lager is deze instroom uitgevallen in vergelijking met het aantal dat eerder is begroot 
voor 2012? 

10 Kunnen tevens de meest recente instroomcijfers aangaande reguliere instroom voor 
2012 worden verstrekt? Zijn deze aantallen hoger of lager uitgevallen dan geraamd voor 
2012? 

11 Hoe groot was het bedrag voor Shared Service Centre ICT (SSC-ICT) dat op de begroting 
van Infrastructuur en Milieu stond? In hoeverre wordt er nu op de begroting van BZK 
extra geld uitgetrokken voor SSC-ICT? Wat is daarvan de reden? 

12 Wat is de reden dat de uitvoering van het programma «innovatieregelingen gebouwde 
omgeving» in 2012 is vertraagd?
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